



ISO 45001

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 04923S00958R1M

东莞联茂电子科技有限公司

地址: 广东省东莞市虎门镇北栅东坊路 57 号
统一社会信用代码: 914419007361924129

根据贵组织的申请,本公司依据《职业健康安全管理体系 要求及使用指南》(GB/T45001-2020/ISO45001:2018)规定实施认证审核,经评定符合要求,特此发证。职业健康安全管理体系覆盖范围为:

半固化片 (PP) 和铜箔基板 (CCL) 的设计和制造
及相关管理活动

首次发证日期: 2020 年 12 月 02 日
证书有效日期: 2023 年 11 月 29 日至 2026 年 11 月 28 日

上述范围若涉及行政许可前置审批,强制性认证,本证书仅覆盖被许可资质、证书范围内的产品及服务。证书有效期内,获证组织须按 CTC 规定接受年度监督,加贴合格标识,证书方为有效。证书相关信息可通过全国认证认可信息公共服务平台 (<http://cx.cnca.cn>) 或客服电话 400-888-2538 查询。

第一次监审合格
标识加贴处

第二次监审合格
标识加贴处



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M



董事长



广东质检中诚认证有限公司

地址: 广东省广州市黄埔区科学城科学大道 10 号
电话: 020-89232333 传真: 020-89232078
网址: <http://www.qtctc.org>

证书查询





Occupational Health and Safety Management System Certificate

Certificate No. : 04923S00958R1M

ITEQ (DongGuan) Corporation

Address: No.57, Beizha Dongfang Road, Humen Town, Dongguan City, Guangdong Province, P.R. China
Unified Social Credit Code: 914419007361924129

According to your organization's application, our company carried out audit and certification in accordance with the Occupational Health and Safety Management System Requirements and Use Guide (GB/T45001-2020/ISO45001:2018), it accords with the requirements through assessment. The scope of the certified OHSMS is:

Design and manufacture of prepreg (PP) and copper foil substrate (CCL) and related management activities

Initial date: 2020-12-02

Term of validity of this certificate: 2023-11-29 to 2026-11-28

The scope of the certified should limits within the administrative licensing or China Compulsory Certification. The certified organization shall be subject to annual supervision of CTC during the validity period. The Certificate is only valid with the annual surveillance labels. The certificate related information can be obtained through the national certification and accreditation Information public service platform (<http://cx.cnca.cn>) or customer service hotline 400-888-2538.

The first surveillance

The second surveillance



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M



Lang sui Ping
Chairman

Guangdong Quality Testing CTC Certification Co., Ltd.



Address: No. 10, Science Avenue, Huangpu District, Guangzhou, Guangdong, China

Tel.: 86-020-89232333 Fax: 86- 020-89232078 Web: www.qtctc.org



ISO 45001